

TCDC Camp 2023 CHECKLIST (TCDC 营会清单)

Sleeping - sleeping bag or bed sheet and blanket, pillow <i>(mattress is provided, but NO bed covering or pillow)</i>	休息用 - 睡袋或毯子, 床单, 枕头等等 (住宿的地方有提供床垫, 但是没有床单和枕头)
Warm Clothing - jacket, sweater	厚衣服 - 外套, 毛衣等等
Clothing - general, outdoor / sports, pajamas	衣服 - 舒适, 户外/运动服, 睡衣, 个人换洗衣物等
Footwear - socks, outdoor / sport shoes or sandals, indoor slippers	鞋子 - 袜子, 户外/运动鞋, 凉鞋, 室内拖鞋
Toiletries - towel, soap and shampoo, toothbrush and toothpaste, and so on.	洗漱用品 - 毛巾, 洗澡用品, 牙刷, 牙膏等等
Health card (OHIP), personal medication	健康卡, 个人医疗用品
Bible, notebook, pen, water bottle <i>(recommended)</i>	圣经, 本子, 笔, 水壶 (建议携带)

Important (重要事项):

Please aim to arrive at the campsite between **4-5 p.m.** If you will be arriving outside of this time, please notify camp managers as soon as you can.

请尽量在下午 4 点至 5 点之间到达营地。如果您将在此时间之外抵达, 请尽快通知营会统筹。

Those who need transportation will be contacted regarding transportation arrangement by **Wednesday, Sep 13.**

需要接送服务的人, 我们将会于 9 月 13 号周三与您联系。